
Zápis z pracovní porady obecního zastupitelstva v Kališti ze dne 28.11.2007. 

Pracovní poradu zastupitelstva zahájil v 18,00 hod.starosta. Uvítal přítomné členy 
zastupitelstva, jako ověřovatele dnešního zápisu určuje starosta Lojdu Jana. Přítomno je 5 
členů zastupitelstva, omluveni jsou Lojda Jaroslav a Jakoubek. 

Se zápisem z minulé porady seznamuje místostarosta Jindřich Kučera. K zápisu nejsou 
připomínky, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

- Europoslankyně Bobošíková zve starosty na setkání starostů, které se uskuteční 
dne 15.12.2007 vPraze. 

- Starosta se zúčastnil předání staveniště pro montáž stožáru a přípojky NN firmy 
VODAFONE. 

- Byla schválena nová výše dotací z daní pro obce v roce 2008. V příštím roce 
bycho měli dostat o cca 440.000,- více než letos. 

- Byl odebrán a obskoušen nový vzorek pitné vody na obsah železa. Voda je 
v pořádku. 

- Firmou EKOGEST JIHLAVA byla vypracována dokumentace na nové 
odradonování pitné vody. Na tuto akci by se v případě provedení získala 100% 
dotace. 

- Do spolku MIKROGEGION TŘEŠŤSKO budeme přispívat v roce 2008 10,-Kč za 
jednoho obyvatele. 

- Starosta zeznamuje s rozpočtovým opatřením č.2 k 30.11.2007. Zastupitelé toto 
rozp. opatření schvalují. 

V diskuzi někteří zastupitelé navrhují, že by bylo vhodné pro mládež zajistit 
v některém objektu klub, kde by se mohli scházet. 

Závěrem porady poděkoval starosta všem přítomným za účast a poradu ukončil. 


